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Frivoll skole høringsuttalelse ny 
skolestruktur Grimstad kommune.  

  
  
En effektiv og fremtidsrettet skolestruktur som tar hensyn til demografisk og 
økonomisk bærekraftig utvikling.   
  
 Ved eventuelt å legge ned Frivoll skole, vil mange elever få lang skolevei. Dersom 
elever fraktes til f.eks Holviga, vil disse elevene måtte gå på en annen skole enn 
nærskolen i og med at de bor i sentrum, nær Jappa skole.  
 På Frivoll skole sykler eller går de aller fleste barna til skolen. Vi skårer høyt på 
Beintøft hvert år, og har ikke skyss-elever i det hele tatt. Dette er en viktig kvalitet i 
skolehverdagen. Skolenedleggelse betyr lengre skolevei, og busstransport av skolelever 
er ikke bærekraftig hverken økonomisk eller folkehelsemessig. Skolestrukturendring kan 
og føre til lekkasje til private skoler i kommunen.   
 Den menneskelige faktoren i en nærskole er viktig for hele skolens ve og vel, og for 
barna og familiene som hører til denne. Frivoll skole er en sterk identitetsbygger i 
lokalmiljøet. Det er tett og godt samarbeid mellom skole og foreldre. Vi har mange gode 
tiltak som knytter skole og hjemmene sammen. F.eks samarbeidsprosjektet 
skolehagen.   
 Selv om barnetallet går ned i tiden fremover, er det viktigere å ta hensyn til hvordan 
det utvikler seg demografisk i Grimstad kommune. Dersom det er fortetting i byen, må 
en sikre gode tilrettelagte skolebygg i sentrum.  
 Vi blir ofte presentert for argumentet at store skole er økonomieffektive. Dette 
stemmer kanskje, men vi har ikke sett noe totalberegning på hvordan store skoler i 
Grimstad skoles struktur blir økonomieffektive i forhold til relativt små skoler. Vi savner 
beregninger på hvordan Frivoll skole vil komme ut økonomisk ved å bygge ut skolen for 
å dekke behovet for en sentrumsskole. Dersom det er økonomisk rett å legge ned Frivoll 
skole til fordel for stor utbygging på andre skoler, gir dette en kortsiktig økonomisk 
vinning, eller er det en langsiktige økonomisk plan?  
 Frivoll skole har i lang tid hatt solid bærekraftig økonomi. Vi har og en god historikk på 
lavt sykefravær.   
 Frivoll skole har en veldig populær SFO med stor aktivitet og variert tilbud. 88% av 
skolens elever 1.4.klasse går på SFO.  
  

  
Pedagogiske fordeler og ulemper ved de ulike avgjørelser   
  



 Forskning viser at elever får tettere oppfølging på små skoler enn på større. I tillegg 
er det mye mer variert kontakt mellom elevene ved at de leker og samhandler mer på 
tvers av alder og kjønn. (Solstad, Andrews og Løvland. 2016) Det er ikke grunnlag for å 
si at små skoler skårer dårligere på nasjonale prøver enn andre skoler.   
 Den menneskelige faktoren i en nærskole er viktig for hele skolens ve og vel, og for 
barna og familiene som hører til denne. Frivoll skole er en sterk identitetsbygger i 
lokalmiljøet. Det er tett og godt samarbeid mellom skole og foreldre. Vi har mange gode 
tiltak som knytter skole og hjemmene sammen. F.eks samarbeidsprosjektet 
skolehagen.   
 På Frivoll skole kan vi år etter år vise til lave tall på 9a-saker og enkeltvedtak 
(spesialundervisning). Det er høy trivsel på Frivoll skole.   
 Fellestiltak for hele skolen som f.eks høstfest, kantinedag, fungerer veldig godt på 
Frivoll skole i og med at vi kan arrangere det for hele skolen, alle aldre, og for familien.   
 Demokrati og elevmedvirkning fungerer veldig godt ved Frivoll skole. Elevrådsarbeid, 
trivselsledere og elev-assistenter på SFO fungerer som en naturlig del av 
skolehverdagen.   
 Skolen er godt i gang med Grimstad kommunes satsing på entreprenørskap. 
Gjennom skolehagen er alle elever med på hele prosessen ved å så, plante, stelle og 
høste og selge bærekraftig mat på den store høstfesten hvert år. Elevene står selv for 
salg av grønnsaker og planter. Overskuddet kommer elevene til gode gjennom 
elevrådet.   

  
  

Riktig dimensjonering av Holviga nye barneskole.   
  
 Dette kan vi ikke uttale oss om.   

  
Etablering av en internasjonal skole og ev. plassering av denne.  
  
 Det er mulig å bygge ut Frivoll skole. Den kan enkelt dimensjoneres for flere elever og 
flere klasser.   

  
  
Med ønske om god behandling.  
  
Ansatte ved Frivoll skole Frivoll 12.september 2022  
 

 


